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Gruppe: FAU 2024-2025
Møtested: Auglend skole, lærerværelset.
Dato: 13.11.2024. 20.00 - 21.30
Deltakere:

● FAU
● Rektor Auglend Skole v/Marte G. Meldahl
● Avdelingsleder Auglend Skole v/1-2 trinn Mette Midhaug Eide
● Statens Vegvesen v/prosjektleder Kari Smådal Turøy og kollega
● T. Stangeland v/2 representanter
● Stavanger Kommune v/trafikkansvarlig Dagfrid Persdatter

Kopi til: Marte Gundersen Meldahl, Inghild Andersen, Henrik Mongstad Hope
Referent: Anita Apeland (4A)

Sak nr.:
28 24/25 Godkjenning av referat fra forrige møte.
29 24/25 SU: Neste møte planlagt d. 25.november.

● Det er enighet om at FAU ikke tar opp tema «skjermtid» i SU, da rektor
svarer ut spørsmålene i dagens FAU-møte. Se under.

SMU: Søknad til FAU om midler til juleforestilling ble mottatt 24.10.24. Skolen
søker om midler til innkjøp av dekor og rekvisitter. Styret i FAU har vedtatt at
søknad om 1500kr innvilges, og støtten er utbetalt til leder for SMU.

30 24/25 Rektor presenterer Auglend høsten 2024.
Forteller kort om aktiviteter og tema som har vært aktuelle så langt dette
skoleåret.

Kort om bruk av chromebook på Auglend skole v/rektor
● FAU og foreldre oppfordres til å bruke begrepet «digitalt læremiddel»

fremfor begrepet «skjerm». I skolen benyttes digitale læremidler.
● Stavanger kommune kommer i januar 2025 med nye skoleregler som vil

angå bruk av digitale læremidler. Auglend skole kommer derfor ikke til å
prioritere å utarbeide egne regler i høst, men avventer oppdaterte
kommunale regler.



● Som følge av at FAU har fått flere henvendelser vedrørende bruk av
skjerm i matpausen på skolen, har rektor i dialog med lærerne innhentet
informasjon om hvordan matpauser legges opp per i dag.

● Rektor har tillit til sine ansatte, og oppfordrer foreldre også til å ha tillit til
lærere på Auglend skole.

● Rektor gjør oppmerksom på at det er svært mange hensyn som skal tas
i matpausene, og minner om at digitale læremidler ikke benyttes i hele
spisepausen - men i deler av den.

● I tillegg benyttes det svært mange andre tiltak i matpausene i dag.
● På Auglend skole er det utarbeidet kjennetegn på god praksis i

matpausene. Se vedlegg “03 Vedlegg Spisetid på Auglend skole”.

Forslag fra FAU om informasjonsdeling:

● FAU oppfordrer til å dele denne informasjonen allerede på høstens
første foreldremøte.

● FAU-representanter oppfordres til å vise til referat og vedlegg i sine
respektive klasser. Del filer på Spond.

● FAU oppfordrer til at skolen sender dagens presentasjon til foresatte i
Vigilo.

31 24/25 Oppdatering arbeid sykkelstamvegen
Prosjektleder har mottatt skriftlig henvendelse fra FAU Auglend. FAU har gjort
oppmerksom på at arbeidet med sykkelstamvegen skaper utfordringer for trygg
skolevei.

Prosjektleder i Statens vegvesen er til stede ved dagens FAU-møte.
Entrepenør, nabokontakt og trafikkansvarlig v/Stavanger kommune er også til
stede.

Lysark som ble presentert i dagens FAU-møte deles med foreldre sammen med
referatet, se vedlegg “03 Vedlegg sykkelstamvegen”.

Det blir gjennomgått status på arbeidet med sykkelstamvegen per i dag. Det blir
også informert om at det som følge av henvendelser fra FAU er blitt utført nye
befaringer og nye tellinger. Se vedlegg “03 Vedlegg sykkelstamvegen” fra side
17 for detaljer.

Kort, punktvis utdrag fra dagens informasjon til foresatte:

● Omlegging av skolevei i forbindelse med arbeid på bro v/Polarveien.
Både Statens vegvesen og Stavanger kommune har gjennomført nye
tellinger og observasjoner. Ikke observerte farlige situasjoner, men
enighet om at det er uoversiktlig i krysset ved rørleggerengros Brødrene
Dahl i Haugåsstubben. Dette er privat eiendom, og derfor utfordrende for
kommunen å få gjort tiltak her.

● Begge parter (kommune og statens vegvesen) mener fortsatt at det
ikke er forsvarlig å anbefale å legge om skoleveien via



Haugåsstubben.
● Foreldre og barn oppfordres derfor til å benytte den anbefalte

skoleveien, se s. 17 i vedlegg “03 Vedlegg sykkelstamvegen” for kart.
Det er dette som er vurdert til å være den tryggeste skoleveien for
skoleåret 2024-2025.

● Det er planlagt utbedring av fortau på anbefalt skolevei Oscar
Wistingsgate, se s. 17 i vedlegg “03 Vedlegg sykkelstamvegen”.

● Videre beskrives det at anleggstrafikk holdes igjen mellom
08:00-08:30. Mette M. Eide v/Auglend skole stiller spørsmål til om
anleggstrafikk og vakthold kan forlenges eller forskyves med hensyn til
barn som skal på SFO som åpner kl. 7:30. Nåværende tidspunkt er satt
som følge av tellinger, men kommune og entreprenør vil som følge av
spørsmålet drøfte muligheter for endring.

● Arbeidet med gangbro v/Polarveien skal være ferdig til sommeren 2025,
hvilket betyr at omlagt skolevei vil vare ut skoleåret 2024-2025.

● Det bygges en 250 meter lang bro i sykkelstamvegen langs Helmer
Hansensgate. I forbindelse med arbeidet med denne er det satt opp
container for gående/syklende inn i undergangen ved SIF/Barnas hus.

● Når reisverk i forbindelse med broen over Oscar Wistingsgate skal
reises, vil det komme en tilsvarende container som leder inn i
undergangen for gående/syklende.

● Undergang ved Barnas Hus og undergang i Oscar Wistingsgate kommer
som kjent ikke til å være stengt samtidig.

● Det er utført nye observasjoner av sykkeltrafikk i “dropp-sonen”
v/Auglend skole i Hjalmar Johansens gate. Ikke observert aggressiv
sykling eller farlige situasjoner. Det beskrives at det på generell basis
skaper utfordringer i trafikkbildet dersom det er mange kjøretøy på
skolevei.

● Entreprenør og Statens vegvesen oppfordrer foreldre til å ta kontakt
direkte, dersom det observeres farlige situasjoner på og ved
anleggsområdet. Et eksempel som nevnes er dersom man ser et
byggegjerde stå åpent uten at det pågår arbeid. Prosjektleder ber om
hjelp fra foresatte til å formidle overfor skolebarna at det er farlig(!) å
bevege seg på innsiden av byggegjerdene.

● Undergang ved Esso Bekkefaret: Fylkeskommunal vei, og dermed
fylkeskommunens ansvar å utføre utbedringer. Nylig har vært det blitt
gjennomført en befaring/observasjon av ungergangen med
representanter fra fylkeskommunen, Statens vegvesen, Stavanger
kommune og politiet til stede. Ulike forslag til løsninger har blitt drøftet.
Tiltak er ikke iverksatt foreløpig, og det er utfordrende å finne en varig
løsning med god effekt. Henvendelser vedrørende utbedringer i denne
undergangen skal rettes til fylkeskommunen.

Kort oppsumert:
FAU anbefaler å følge anbefalinger om å benytte omlagt skolevei. Oppfordrer
videre til å la barn gå til skolen, fordi det skaper utfordring i trafikkbildet når det
er mange kjøretøy på skoleveien. Bruk refleks.



Stavanger Kommune tipser om god informasjon fra Trygg Trafikk:
Barns forutsetninger i trafikken

32 24/25 Chromebook 3.klassinger
Drøftet under sak 30, se over. Auglend skole forholder seg til skoleregler for
Stavanger kommune. Sak bringes som følge av dagens informasjon fra rektor
ikke videre til SU d. 25.november.

33 24/25 Årshjul

November: Reflekskampanje. Pågår.

Desember: Boller og Kakao
● FAU-representanter må i samarbeid med sine klassekontakter sørge for

å skaffe frivillige til å bake boller, koke kakao og servere barna den
aktuelle morgenen.

● Det finnes et skriv på delt disk med praktisk informasjon til
klassekontaktene.

● Sigmund og Ole finner frem skrivene, oppdaterer dem og deler i Spond.
● FAU-representant delegerer videre til sin respektive klassekontakt

Januar/Februar: Gå til skolen-kampanje?
34 24/25 Komitearbeid : utsettes fordi det ikke er tid igjen av oppsatt møtetid. Grupper

er opprettet i Spond, og kan benyttes til arbeid utenom FAU-møtene. Ved
feil/mangler i inndeling kan Anita (4A) kontaktes.

• Ute og Inne: Sikker skolevei, trafikkvakt, søke om økonomisk støtte.
• Vårmarsj (3. og 4. klasse)
• 17.mai (2. og 6. Klasse)
• Psykososialt: Foreldreforedrag i februar/mars og årshjul til klassekontakter

35 24/25 Eventuelt
Det er i Spond meldt inn spørsmål til SU, vedrørende sløyd og skoleturer.
Spørsmålene bringes videre til SU:

- Hvorfor har ikke skolen sløydlærer?
- Kan skolen informere bedre om hva som gjelder for skoletur?

Neste møte i FAU er planlagt 8.januar

https://www.tryggtrafikk.no/barnehage-og-skole/skole-og-trafikksikkerhet/skoleveien-for-1-og-2-trinn/saerlig-arlig-eller-vanskelig-skolevei/barns-forutsetninger-i-trafikken/

